
S.N
o. 

Name Date Nature Particulars 

1 Saherabanu 
Habibullah Sheikh 

9.5.03 Eye 1. Hostile 
2. Does not know Yasin. 
 

2. Virsingh Zala 9.5.03 Eye 1. Hostile 
 

3. Nafitullah Sheikh 9.5.03 Eye 1. Hostile 
 

4. Bharat Tadvi 9.5.03 Eye 1. Hostile 
2. Had run away at the time of 

incident to Naswadi 
3. Police had never taken my 

statement 
5. Udesingh 

Shamalsingh 
9.5.03 Police 1. Aware of 37(1) Notification 

6. Zaheerabibi 
Habibullah 

17.5.03 Eye 1. Hostile 
2. Signed the statement but does 

not know Gujarati 
7. Shehrunnissa 

Habibulla 
17.5.03 Eye 1. Hostile 

2. Police did not enquire 
3. I was in Purdah 
4. Does not know the accused 

8. Nasibullah 
Habibullah 

17.5.03 Eye 1. Hostile 
2. Only sign was taken by the 

police 
9. Dr. Mina Christian 27.5.03 Doctor 1. Had examined Rais Ahmed Khan 

Selam Hasankhan Pathan, 
Sahejadkhan Pathan, Naszibullah, etc. 
who were injured 

10. Dr. K.P. Desai 27.5.03 Doctor Had done post mortem of 2 persons 
11. Dr. Vijaysingh 

Rathod 
27.5.03 Doctor Had conducted various post mortems. 

No injuries only burnt to death. 
12. Dr. G. A. Soni 27.5.03 Doctor Bones examined- on 16.4.03. Of 

humans. 
13. Dr. Sumanlal Mali 27.5.03 Doctor Blood samples of 3 living persons 

taken. 
14. Dr. Mustakahmed 

Sheikh 
27.5.03 Doctor D.N.A. samples taken 

15. Lal Mohammed 27.5.03 Eye 1. Did not turn hostile 
2. Dinesh- accused no.15 was 

watching t.v.His father was 
also at his house 

3. Accused No.9 hid us in their 
house the whole night. 

4. I know all the accused. They 
are all from my area. All of 
them saved us and were with 
us during the night.  



5. At 5.30 A.M. we left the place 
and went to Ektanagar.  

6. Aslam from Best Bakery was 
also at our place at night. 

7. With us were Maksudbhai, his 
wife, 2 sons and 2 daughters, 
Maksud’s son Aslam, his 
wife, son,  Labourer Habib 
and his wife, Abdulnai and his 
wife and Chottu’s brother 
Shabbir at Munna’s place. 

8. Next to Munna’s house Yar 
Mohhamed with his 35 family 
members had taken shelter. In 
Shraddha Bakery run by Ikbal 
Hussain. He and his 25 family 
members had also taken 
shelter next to Munna’s 
house.  

9. All our 65 persons who got 
saved are present in court.  

10. We had phoned up police at 
night.  

16. Dr. Mrs. Sherbanoo 
Pathan 

6.6.03 Doctor She had examined Shailesh Tadvi on 
15.4.03. He had injuries on his body 
which were more than 15 days old.  

17. Dr. Sutappa Basu 6.6.03 Doctor Post mortem conducted by her.  
18. Dr. K.H. Chavle 6.6.03 Doctor Post Mortem 
19. Chandbhai 

Sopariwala 
7.6.03 Panch 1. Hostile 

2. On 4.4.02 Sanjay Thakkar 
showed him the weapons 

3. On 4.4.02 Bahadursingh 
Chauhan showed the weapon. 

20. Abdulsamir Mansuri 7.6.03 Panch 1. Hostile 
2. On 22.5.02 Ravi Chauhan 

took him to show the weapons 
21. Karimbhai Painter 7.6.03 Panch 1. Hostile 

2. Shown 2 dead bodies at the 
Ground 

22. Abdulrehman 
Kadiwala 

7.6.03 Panch 1.Hostile 
2. On 3.4.02 Jayantibhai and Rmesh 
Rinkubhai Jayantibhai showed 
weapons 
 

23. Sandeep Patel 7.6.03 Panch Same as 22. 
24. Kalumiya Sheikh 7.6.03 Panch 1. Hostile 

2. I was not taken to Best Bakery 
on 3.3.02. Zaheera was not 
there.  

25. Devendra Thakore 7.6.03 Panch 1. Hostile 



2. On 4.4.02 Sanjay and 
Bahadursing’s weapons were 
discovered. 

26. Shanabhai Rathod 7.6.03 Panch 1. Hostile 
2. Lal Mohammed’s property 

27. Kamlesh Darji 7.6.03 Panch 1. Hostile 
2. Accused Pratapsing and 

Harshad’s weapons on 4.4.02 
28. Kanchanbhai Mali 9.6.03 Eye 1. His house is close to Best 

Bakery. 
2. He saw from a distance but 

ran away and hid in the house.  
3. The neighbourhood people 

had saved 65-70 persons. 
4. Mob had come from 

Gajarwadi which is 8 to 9 kms 
away. 

5. At 11.00 P.M. police came- 
people ran away. If the Best 
Bakery people had come 
down at that time they would 
have been saved.  

6. Whole night every 1-2 hours 
mob used to gather and when 
police came they ran away.  

29. Jyotsnaben Bhatt 9.6.03 Eye 1. At night mob had gathered 
and there was mutual 
throwing of stones and 
bottles. 

2. In the morning the people 
came down but the mob 
attacked them. 

3. We ran away when the mob 
was tying up the people. 

4. Mob came from outside. 
5. The accused had saved the 

Muslims. 
6. Lal Mohammed had taken 

shelter in the house of 
Kamalaben Ravjibhai. Other 
65-70 persons were also saved 
by the locals.  

30. Bhikhiben Khokar 9.6.03 Eye 1. Hostile 
2. Was at Gajarwadi during the 

incident. 
3. I do not know the accused.  
4. Accused No.13 is my 

husband.  
31. Punambhai Ambalal 9.6.03 Eye 1. Hostile 

2. I was at Dahej when the 



incident occurred.  
32. Jagdishbhai Desai 9.6.03 Panch 1. Hostile 

2. On 3.4.02 Mahesh alias Mafat 
showed the weapon. 

33. Shantilal Desai  9.6.03 Panch 1. Hostile 
2. Items collected from Bakery 

35. Nanduben Jamsing 9.6.03  1. Hostile 
2. Mother of Accused No.6 
3. Statement had been taken that 

her son had led to the weapon 
36. Mohd. Ikbal Vora 9.6.03 Panch 1. Hostile 

2. On 3.4.02 Pratapsinjgh 
Chauhan showed weapon 

3. On 4.4.02 Accused Harshd 
showed weapon 

37. Kamalaben Solanki 9.6.03  1. Hostile 
2. Mother of Accused No.9 
3. Not correct that he led to a 

sword 
38. Ranjit Babulal 9.6.03  1. Hostile 

2. Friend of Accused Nos. 17, 
18, 19 

3. Did not confess to me about 
having burnt Best Bakery 

39. Maltiben Chauhan 9.6.03  1. Hostile 
2. Mother of accused No. 21 
3. He did not lead to a weapon 

40. Shankar Budhabhai 9.6.03 Eye 1. Hostile 
2. I was asleep 

41. Rahatali Aesahmed 10.6.03 Victim Godown had been burnt but he was 
not present. 

42. Rahees Sheikh 10.6.03 Victim Godown burnt but not present 
43. Jaheerahmed 

Rasheedahmed 
10.6.03 Victim House looted. 

Bachubhai saved him. 
44. Imtiaz Pathan 10.6.03 Victim Had gone away during riots. His 

house was looted. 
45. Liaquat Sheikh 10.6.03 Victim Had left the place at night. Godown 

burnt. 
46. Abdulwahab Sheikh 10.6.03 Victim Had gone to Gajarwadi- house burnt. 
47. Ashraf Sheikh 10.6.03  1. Brother of Aslam.  

2. Aslam told him about this but 
did not name the attackers. 

3. Lal Mohd.’s family was at 
Ravjibhai’s place the whole 
night.  

4. We got saved because of 
neighbouring Hindus. 

48. Sahejadkhan 
hasankhan 

10.6.03  He was dropped. There is a noting 
that he seemed mentally disturbed 



and unable to answer questions. 
49. Iqbalehmad Ansari 11.6.03  1. Bakery owner 

2. Identified the dead bodies. 
50. Balvetsingh Rathod 11.6.03 P.S.I. 1. On 2.3.002 at 10.40 A.M. 

received wireless message 
about the best bakery 

2. At Bakery 9 persons were tied 
and were about to be burnt.  

3. An old woman was brought 
down from the terrace.  

51. Bharatsingh Patel 11.6.03 Consta
ble 

Same as 50. 

52. Bhupendra Chimanlal 11.6.03 Consta
ble 

1. Went on 1.3.02 at 8.35 P.M. 
to Hanuman Tekri area where 
there was fire in slum. Called 
fire brigade which came. We 
had to rush to another place.  

2. At that time there was no fire 
in Best Bakery.  

3. On the night of 1.3.02 there 
were no street lights at 
Hanuman Tekri. 

4. When we used to approach 
mobs used to disburse.  

53. Shailesh Katara 13.6.03 D.C.P. 1. Reached the site at 11.05 
A.M. 

 
54. Gitaben Rupchand 13.6.03  Stay away from Best Bakery. Was 

asleep during the night. 
55. Bharat Thakkar 13.6.03 Eye 1. Hostile 

2. He was one of the persons 
named by Zaheera 

3. Brother of Sanjay 
4. On 1.3.2002 myself and my 

brother’s family had stayed at 
my uncle’s place at Kapurai 
Chokdi 

5. He phoned up Bhattu at about 
10.00 A.M. 

56. Rajnikant Rajput 13.6.03  Was asleep at home.  
57. Pratapbhai Vanzara 13.6.03 Eye 1. Hostile 

2. Was at home.  
3. Harish Vanzara is my brother 

in law but I donot know 
whether he was injured and 
how he was injured. 

58. Harishbhai Vanzara 13.6.03 Eye 1. Hostile 
2. Was not aware of the incident 

at the time. 
59. Ajaykumar 13.6.03  1. Mob of 100 to 150 from 



Gayaprasad Gajarwadi 
2. Liaquat’s godown was burnt 

but it was dark and I cannot 
identify anybody.  

60. Prakash Pancholi 13.6.03  1. A mob of about 150 from 
Gajarwadi 

2. I was at a distance and it was 
dark. 

61. Jaguraj Dayma 13.6.03 eye 1. Hostile 
2. Not a relevant witness as he 

had only told the police that 
he had seen fire from a 
distance and that when 
ambulance came people ran 
away.  

62. Mohammedrafiq 
Mansuri 

16.6.03 Panch 1. Hostile 
2. Mahesh Gohil’s weapon. 

63. Kiritbhai Patel 16.6.03 Fire 
Office
r 

Was at the incident on 2.3.02 

64. Nurmohammed 
Sheikh 

16.6.03 Panch 1. Hostile 
2. Identification of wire 

65. Salimbhai Vora 16.6.03 Panch 1. Hostile 
2. Body panchanama of Accused 

No. 17 
66. Rajakbhai Vora 16.6.03 Panch 1. Hostile 

2. Body panchnama of Accused 
Nos. 17 & 18 

67. Habib Arab 16.6.03 Panch 1. Hostile 
2. Body panchnama of accused 

nos. 6 to 12 
68. Hanif Saiyed 17.6.03 Panch 1. Hostile 

2. wire, etc. sealed on 4.3.02 
69. Dipak Sharma 17.6.03 Panch 1. Hostile 

2. Body panchnama on 27.3.02 
70. Himmatsing Baria 18.6.03 P.I. 1. In the morning at 10.40 A.M. 

Bhattu had phoned up the 
police. 

2. I did not note down the fact of 
the telephone. 

3. People were on the terrace 
4. Zaheera’s complaint was 

noted in my presence. At 
11.00 A.M. I started taking 
the complaint and at 3.00 
P.M. the offence was 
registered. 

5. On 10.3.02 the investigation 
was handed over to Kanani 

71. Piyush Patel 20.6.03 D.S.P. 1. Reached Best Bakery at 10.53 



A.M. 
2. People were tied behind the 

Bakery 
3. Zaheera was crying at the 

spot. She gave names of 
people including Jayanti 
Chaiwala, Lalo, Kiran, etc. 

4. Combing operations started 
immediately to catch those 
named by Zaheera 

5. In my statement dated 24.3.02 
I did not give the name of 
Zaheera 

 
72. Abheysingh Fatabhai 20.6.03 Police 

Consta
ble 

1. He reached the Hospital 
2. I took the statement of 

Raeeskhan Pathan 
3. Till I returned from hospital 

Shri Baria had not come to 
hospital. 

73. Popatlal Kanani 20.6.03 P.I. 1. Investigation handled by him 
from 10.3.02 

2. No blood found on the 
weapons 

3. The investigation is still going 
on. 

4. The F.I.R. was received by the 
Magistrate only on 5.3.02 

5. At 8.30 P.M. on 1.3.02 a 
police van had gone to best 
bakery. At that time there was 
no fire. 

 
 
 
 
 



 
 
 
 
    POLICE STATEMENTS 
 
S. 
No. 

Name Date Nature Particulars Witness 

1.  Zaheera Sheikh  2.3.02 
 

Eye 1. At about 9.00 
P.M.  

2. Crowd of about 
1000-1500 from 
Ganesh nagar 
slum 

3. Uncle went down 
to explain but to 
no avail so he 
came back 

4. Our house was 
attacked and burnt 
and so was the 
next door 
neighbour’s house 

5. People in the 
room below burnt 
alive 

6. In the morning 
when we came 
down they tied the 
hands, etc. of my 
brother and others 
were tied  and we 
women were 
dragged towards 
the forest. 

7. Police came and 
we got saved. 

8. She named the 
people who died 
and who were 
injured.  

9. She named the 
following: 
I. Jayanti 

Chaiwala 
II. His nephew 

Munno 
III. Pratap 
IV. Jaynati’s son 
V. Thakkar who 

17.5.03 
Hostile 



is an activist 
of the slum 

VI. Mafatia’s 
friend Kiran 

VII. Mafatia’s 
friend Lalo 

VIII. Painter 
 

10. She says that she can 
identify the others 

  ---do--- 4.3.02 Eye 1. Agreed that the 
complaint dated 
2.3.02 is correct 

2. I had said in my 
complaint dated 
2.3.02 that my 
sister in law 
Yasmin had gone 
to her parental 
place but she had 
returned  

3. Rs. 1 lakh in the 
house got burnt 

 

 ---do--- 9.3.02 -do- 1. Clarifies the 
names and 
relations of certain 
deceased persons 

 

 

1C ---do--- 1.4.02 -do- 1. The writer of the 
complaint dated 
2.3.02 made a 
mistake when it 
was stated that 
social activist 
Thakkar was 
involved. In fact 
he died some time 
back and his two 
sons Sanjay and 
Santosh alias 
Bharat were 
involved. 

2. I do not know 
Kiran and Lala 
whom I named as 
Mafat’s friends. 
Because Mafat 
was shouting their 
names I gave their 
names 

 



2.  Raheeskhan 
Amin 
Mohammed 
Pathan 

2.3.02 Eye witness 1. 9.00 P.M. a mob 
of about 10-15 
persons came and 
threw stones and 
burnt bakery 

2. When police came 
they sed to run 
away 

3. At about 10.00 
A.M. a mob of 
about 500 came 
and said come 
down we wont do 
anything 

4. Does not say 
weather he knew 
any body 

Not 
examined 

 --do-- 4.3.02 --do-- 1. At 9.00 P.M. a 
mob of about 
1000-1200 came 

2. Jaynati Chaiwala, 
Social worker 
Thakkar, Painter, 
etc. were there.  

3. I can identify 
others by site.  

 

 

3. 
4. 

Shabbir 
Purawala 
Viraben Kawle 

2.3.02 Panch 1. Zahira identified 
the dead bodies 

2. They gave totally 
6 statements 

 

 
5. 

Shabbir 
Purawala 
Vijay Waghela 

--do— 
4.3.02 

--do-- 1. Zahira identified 
the dead bodies 

2. Some with injuries 
3. They gave 4 

statements 
 

 

6. 
 
7. 

Mohd. Harif 
Sheikh 
Kabumiyan 
Sheikh 

3.3.02 --do-- 1. Property Panchnama  

 
8 

Kanchanbhai 
Mali 

3.3.02  1. Resident of 
Hanuman Tekri 

2. Witnesses the 
killings  

3. Does not say 
weather he 
identified any 
body or not. 

4. Mob of 1000-1200 

Witness 
No. 28, 
9.6.03 



9. 
 

Premalbhai 
Bhatt 

3.3.02  --do--  

10 Jyotsnaben 
Bhatt 

3.3.02  --do-- Witness 
No. 29, 
9.6.03 

11 Nafitullah 
Sheikh 

4.3.02 Eye witness 1. Zaheera’s elder 
brother 

2. 1000 to 1200 
persons 

3. Thakkar, Jayanti, 
Munno, Pratap, 
Jayanti’s son and 
Mahesh’s friend 
Kiran, Lalo, 
Painter, Jitu 

4. Others I can 
identify by site. 

5. My wife Yasmin 
injured  

6. He himself 
suffered sword 
injuries 

9.5.03 

 --do-- 10.3.02 --do-- 1. Sanjay and 
Santosh Thakkar 
were involved 

2. Harish, Pankaj, 
Shanabhai, Raju, 
Mahinder alias 
Langda 

3. Sanjay and 
Santosh also 
involved in the 
morning’s episode 

 

 --do-- 1.4.02 --do-- 1. Loot carried out 
by Yasin, Dinesh, 
Jagdish 

2. Arms were borne 
by the various 
people identified  

3. Raju Baria, 
Haresh and Pankaj 
were also there.  

4. Kiran and Lala 
identified by me I 
do not know  but 
Mafat was 
shouting their 
names 

 

12 Nasibullah 
Sheikh 

1.4.02 -do- 1. Zaheera’s younger 
brother 

17.5.03 



2. mob of 1000-1200 
3. Social worker 

Thakkar, Jayanti 
Chaiwala, 
Mahesh, Munno, 
Pratap and 
Jayanti’s son 
Kiran and Lalo, 
Painter, Jitu. 

4. I can identify 
others by site. 

5.  
13 Tufel Sheikh 4.3.02 --do-- 1. Employee of Best 

Bakery and 
staying there.  

2. Jayanti Chaiwala, 
Social worker 
Thakkar, Painter, 
Jayanti’s nephew 
and others 

3. I can identify the 
otheres 

 

14 Sahirunnissa 
Sheikh 

4.3.02 --do-- 1. Mother of Zaheera 
2. Jayanti Chaiwala, 

Social worker 
Thakkar, Painter, 
Jayanti’s nephew. 
Kiran, Lalo, Jitu 
and others 

3. I can identify the 
others 

Witness 
No. 7  
17.5.03 

 --do-- 10.3.02 --do-- 1. Identified Prakash’s 
dead body. 

 

 --do 12.3.02 --do-- 1. Yaasin was 
involved in theft as 
well as throwing 
stones and petrol 

 

15 Sahirabanu 
Sheikh 

4.3.02 --do-- 1. Elder sister of 
Zaheera 

2. Jayanti Chaiwala, 
Social worker 
Thakkar, Painter, 
Jayanti’s nephew. 
Kiran, Lalo, Jitu 
and others 

3. I can identify the 
others 

Witness 
No. 1  
9.5.03 

 --do-- 12.3.02 --do-- 1. Yaasin was 
involved in theft as 
well as throwing 

 



stones and petrol 
16 Yasminbanu 

Sheikh 
4.3.02 --do-- 1. Sister in law of 

Zaheera 
2. Social worker 

Thakkar, Jayanti, 
Painter 

3. I can identify the 
others 

 

 

17 
 
18 

Karimbhai 
Painter 
Yusufmiyan 
Sheikh 

4.3.02 Panch 1. Corpses in the ground Witness 
No. 21 
7.6.03 

19 
 
20 

Noor 
Mohammed 
Sheikh 
Hanif Sayed 

4.3.02 --do-- Panchnama of wires and 
ropes 

Witness 
No. 64 
16.6.03 
Witness 
No. 68, 
17.6.03 

21 Shehzaadkhan 
Pathan 

6.3.02 Eye witness 1. Employee of Best 
Bakery and stays 
there. 

2. mob of 1000-1200 
3. Social worker 

Thakkar, Painter, 
Jayanti Chaiwala 
and his nephew 

4. I can identify 
others by site.  

Dropped 
on 
account 
of 
alleged 
mental 
illness 

22 Sailun 
Hasankhan 
Pathan 

6.3.02 Eye witness 1. Employee of Best 
Bakery and stays 
there 

2. mob of 1000-1200 
3. Social worker 

Thakkar, Jayanti 
Chaiwala and his 
nephew 

4. I can identify 
others by site. 

 

23 
24 

Vijay Waghela 
Shanabhai 
Rathod 

9.3.02 panch Panchnama of other 
destroyed properties 

 
Witness 
No. 26 
7.6.03 

25 Lal Mohd. 
Khudabaksh 

9.3.02  1. Godown burnt Witness 
No. 15 
27.5.03 

 ---do--- 16.6.02  1. At 12.00 Midnight 
on 1.3.02 when I 
and my wife were 
trying to go away 

 



and passed 
Ravjibhai’s house, 
at that time his son 
Munna asked me 
to hid in his 
house.  

2. Aslam and Ashraf 
also stayed there 
during the night 

3. At about 5.30 
A.M. we left the 
place 

4. Bhattu phoned me 
up after 15 days 
asking for address 
of the survivors of 
Best Bakery and 
asking me to tell 
them no innocent 
person should be 
implicated and I 
informed Zaheera 
about this. 

26 B.B. Rathod 14.3.02 Police Sub 
Inspector, 
Paanigate 

1. On 2.3.02 at about 
10.30 A.M. they 
reached the Best 
Bakery 

2. When we reached 
the mobs ran away 

 

Witness 
No. 50 
11.6.03 

27 Babubahi 
Bhurabhai 

14.3.02 A.S.I., 
Pannigate 

Same as B.B. Rathod  

28 Bharatsingh 
Prabhatsingh 

14.3.02 Police 
Constable, 
Paanigate 

Same as B.B. Rathod Witness 
No. 51, 
11.6.03 

29 J.T. Rana 14.3.02 Sub Inspector, 
D.C.B. Police 
Station 

On 1.3.02 when we 
were in mobile van 
we also reached Best 
Bakery when we 
heard the mobile call 

 

30 Kanaksingh 
Jethabhai 

14.3.02 A.S.I., D.C.B. 
Police Station 

Same as Rana  

31 Rameshbhai 
Vechanbhai 

14.3.02 A.S.I., D.C.B. 
Police Station 

Same as Rana  

32 Aslambhai 
Sheikh 

18.3.02  1. Stays next to Best 
2. Had gone to 

Sharda bakery so 
wasnot there.  

 

33 Shantilal Desai 
Mukhtyar 

22.3.02 Panch witness Panchanama for the 2 
persons who disappeared 

Witness 
No. 33, 



Sheikh 9.6.03 
34 P.P.Patel 24.3.02 Dy. Police 

Commissioner 
1. Reached the 

Bakery 10 minutes 
after the 1st van. 

2. Zaheera told me 
that 1000-1200 
mob 

3. Jayanti Chaiwala, 
Jayanti’s son, 
Munno, Pratap, 
Mahesh Jeetu, 
Painter, Kiran and 
Lalo 

Witness 
No.71 
20.6.03 

35 S.M.Katara 24.3.02 Addl. Police 
Commissioner 

Reached Best Bakery 
on 2.3.02 at 11.20 
A.M. 

 

36 
36 
A 

Dipak Sharma 
Paresh 
Brahmbhatt  

27.3.02 Panch Body Panchnama of 5 
Accused 

Witness 
No.69 
17.6.03 

37 Chandrakant 
Bhattu 

28.3.02  I received a phone at 
about 10.30 P.M. from 
Rajaram Chauhan and I 
phoned up Inspector 
Baria from Pani Gate 
Police Station told them 
to send police. 

 

 --do-- 17.4.02  Giving details of the 
Mobile phone no. of 
Rajaram Chauhan 

 

38 Bhimsingh 
Annam 

29.3.02 Head 
Constable 

1. We received 
message from 
Police Control 
room at 8.35 p.m. 
about stone 
throwing at 
Hanuman tekri 

2. There was fire set 
to slums which we 
intimated to the 
fire brigade 

3. When we reached 
Hanuman tekri we 
did not see any 
mobs. 

4. Thereafter we 
went to 
Pratapnagar 
bridge which had 
fire. 

 

 ---do--- 16.4.02 --do-- 1. When on 1.3.02  



we went to 
Hanuman tekri 
mobs were 
standing there. 

2. We announced on 
loud speaker about 
the curfew and the 
mob disbursed. 

3. At that time there 
was no fire on 
Best bakery. 

4. The street lights 
were off. 

5. Because the 
channel was 
jammed some of 
the messages have 
not been recorded 
in the log books as 
well as in the 
control room. 

39 Bhupendra 
Chimanlal 

29.3.02 Head 
Constable 

Same as the 29th 
statement of  
Bhimsingh 

Witness 
No. 52, 
11.6.03 

40 
40A 

Habibbhai Arab 
Bhupen Rana 

1.4.02 Panch Body Panchnama of 7 
accused 

Witness 
No.67 
16.6.03 

41 
 
42 

Abdulrehman 
Kadiwala 
Sandipbhai 
Patel 

3.4.02 --do-- Weapon Panchnama for 
Jayantibhai Gohil, 
Ramesh Gohil 

Witness 
No. 22, 
7.6.03 
Witness 
No. 23, 
7.6.03 

43 
 
44 

Mohammed 
Mansuri 
Jagdishbhai 
Desai 

3.4.02 --do-- Weapon Panchnama of 
Mafat Gohil 

Witness 
No. 62, 
16.6.03 
Witness 
No. 32, 
9.6.03 

45 Nanduben 
Gohil 

3.4.02  Mafat Gohil’s grand 
mother. Same as above.  

Witness 
No. 35, 
9.6.03 

46 
47 

Kamlesh Darji 
Mohd. Iqbal 
Vora 

4.4.02 --do-- Weapon Panchnama of 
Harshad Solanki and 
Pratapsingh Chauhan 

Witness 
No. 27, 
7.6.03 
Witness 
No. 36, 
9.6.03 

48 
 

Chandbhai 
Sopariwala 

4.4.02 --do-- Weapon Panchnama of 
Sanjay Thakkar, 

Witness 
No. 19, 



49 Devendrasingh 
Thakore 

Bahadursingh Chauhan 7.6.03 
 
Witness 
No. 25, 
7.6.03 

50 
 

Kamalaben 
Solanki 

4.4.02  Harshad alias Munna’s 
mother. Same as Kamlesh 
Darji 

 

51 Mohd. 
Lallankhan 

4.4.02  His son died. He was in 
the village. 

 

52 Rahat Ali Khan 6.4.02  Suffered losses to 
business 

Witness 
No.41, 
10.6.03 

53 Zahirahmed 
Hashmi 

6.4.02  ---do--- Witness 
No. 43, 
10.6.03 

54 
 

Iqbal Aliahmed 
Ansari 

9.4.02  Owner of Rallis Food and 
Bakery. 
Zaheera told me on 3.3.02 
that Jayanti, his son, 
nephew, mafat, painter, 
jitu, etc. were involved.  
He identified certain dead 
bodies. 

Witness 
No. 49, 
11.6.03 

55 
 

Mohd. Idris 
Khan 

11.4.02  Father of Nasruddin who 
died. He was in the 
village. 

 

56 Liaquatbhai 
Sheikh 

11.4.02  Lost his godown Witness 
No. 45, 
10.6.03 

57 
 

Sureshbhai 
Patni 

13.4.02  Yasinbhai supplied 
cement in his trucks to 
him. Not important. 

 

58 
59 

Shauket 
Mansuri 
Abdulrahaman 
Pathan 

15.4.02 panch Body Panchnama of 
Yasin Khokar, Jagdish 
Rajput, Dinesh Rajbhar, 
Shanabhai Baria. 

 

60 Raju Tadvi 16.4.02 witness Resident of Hanuman 
Tekri. 
 
Mobs came from outside 
but people fromn 
Hanuman tekri also 
gathered. 
Yasinbhai had kept his 
truck at our place. In the 
morning he came and 
took it away. 

 

61 Bhikhiben 
Yasinbhai 

17.4.02  1. Wife of Yasin- 
accused 

Witness 
No. 30, 



Khokhar 2. In the mob Sailesh 
Tadvi, Tulsi Tadvi 
and Kamlesh 
Tadvi were there. 
Lot of other 
people from 
Hanuman Tekri 
were in the mob.  

3. I heard that 
Sailesh Tadvi 
received a sword 
wound 

4. My husband left 
the truck near 
Rajubhai’s house 

5. In early morning 
we went to 
Rajubhai’s house 

6. Rajubhai, 
Jivanbhai and 
Manubhai also 
came with us in 
the truck 

9.6.03 

62 Rajaram 
Chauhan 

17.4.02  1. Resident of 
Hanuman Tekri 

2. At night police 
came told that 
curfew was there 
and people 
disbursed 

3. In the morning I 
talked to Bhattu 
on Bhrat 
Thakkar’s mobile 

 

63 
64 

Salimbhai Vora 
Razaq Vira 

17.4.02 Panch Body Panchnama of 2 
accused 

Witness 
No. 65 
16.6.03 

65 
66 

Rajesh Shana 
Babumiyan 
Arab 

17.4.02 --do-- Body Panchnama of 1 
accused 

 

67 Naginbhai 
Patnawadia 

18.4.02  I do not know any body 
involved in the riots. At 
night Yasin kept his truck 
at Rajubhai’s place and 
took it away at 5.30 A.M. 

 

68 Jivanbhai Tadvi 18.4.02  --do--  
69 Manhar Tadvi 18.4.02  ---do---  
70 
71 

Salimbhai Patni 
Sureshbhai 
Padiyar 

19.4.02 --do-- Weapon Panchnama of 
Kamlesh Tadvi 

 



72 Shankarbhai 
Rathod 

20.4.02  I saw Hario Vanzaro and 
Pratap Vanzaro coming 
with lathis from the Best 
Bakery area at about 
11.30 P.M. on 1.3.02. 
Even Kamlesh Tadvi 
came and looked as if he 
had participated in the 
rioting.  

Witness 
No. 40, 
9.6.03 

73 Chimanbhai 
Rajput 

21.4.02  1. On 1.3.02 mob 
came and burnt  

2. Do not recognize 
anyone. 

 

74 Gayatriben 
Kanojia 

21.4.02  ---do---  

75 Ramilaben 
Vanzara 

21.4.02  ---do---  

76 Ramalvar Jarai 21.4.02  ---do---  
77 Sangeetaben 

Parmar 
21.4.02  ---do---  

78 Vithalbhai 
Anabhai 

21.4.02  ---do---  

79 Kapilaben 
Anabhai 

21.4.02  ---do---  

80 Baldeobhai 
Ranchodbhai 

21.4.02  ---do---  

81 Manjulaben 
Baria 

21.4.02  ---do---  

82 Kalidas 
Jethabhai 

21.4.02  ---do---  

83 Revanben Baria 21.4.02  ---do---  
84 Neetaben 

Chanabhai 
21.4.02  ---do---  

85 Shankarbhai 
Chanabhai 

21.4.02  ---do---  

86 Parvatiben 
Chanabhai 

21.4.02  ---do---  

87 Simaben 
Patanwadia 

21.4.02  ---do---  

88 Gitaben 
Kshirsagar 

21.4.02  ---do---  

89 Kanayalal 
Gupta 

21.4.02  ---do---  

90 Lakhiben 21.4.02  ---do--- 
Jitu Potli brought the 
crowd and he was leading 
the crowd. 

 

91 Balajibhai Bhil 21.4.02  ---do--- (not the written 
part) 

 



92  21.4.02  ---do---  
93 Lakshiben 

Tadab 
21.4.02  ---do---  

94 Meenaben 
Thakre 

21.4.02  ---do---  

95 Ramdipal 
Gabhurbhai 

21.4.02  ---do---  

96 Sukhrambhai 
Rathwa 

21.4.02  ---do---  

97 Subhashchandra 
Saroj 

21.4.02  ---do---  

98 Ramlakhan 
Kewat 

21.4.02  ---do---  

99 Ghanshyambhai 
Bind 

21.4.02  ---do---  

100 Laltiben Bind 21.4.02  ---do---  
101 Ramapati Bind 21.4.02  ---do---  
102 Sureshbhai 

Bind 
21.4.02  ---do---  

103 Savitaben 
Rathod 

21.4.02  ---do---  

104 Somabhai 
Marwadi 

21.4.02  ---do---  

105 Ghanshyambhai 
Chandubhai 

21.4.02  ---do---  

106 Kantibhai Tadvi 21.4.02  ---do---  
107 Bharatbhai 

Navabhai 
21.4.02  ---do---  

108 Kamlaben 
Murjarni 

21.4.02  Resident of Hanuman 
Tekri. Attack on Bakery. 
She was in the house. 
Mob came from 
Gajarwadi and 
Ganeshnagar. My 
children and husband did 
not take part. I feel mob 
consisted of outsiders. 

Witness 
No. 37, 
9.6.03 

109 Dakshaben 
Rajput 

21.4.02  Resident of Best Bakery. 
Knew there were riots. 
Nothing more. 

 

110 Chimanbhai 
Rajput 

21.4.02  ---do---  

111 Gayatriben 
Kanojia 

21.4.02  ---do---  

112 Ramilaben 
Vanzara 

21.4.02  ---do---  

113 Ramlavar Saroj 21.4.02  ---do---  
114 Sangitaben 

Parmar 
21.4.02  ---do---  



115 Vithalbhai Bhil 21.4.02  ---do---  
116 Kapilaben Bhil 21.4.02  ---do---  
117 Baldevbhai 

Baria 
21.4.02  ---do---  

118 Manjulaben 
Baria 

21.4.02  ---do---  

119 Kalidas Baria 21.4.02  ---do---  
120 Nitaben Bhil 21.4.02  ---do---  
121 Shankarbhai 

Bhil 
21.4.02  ---do---  

122 Parvatiben Bhil 21.4.02  ---do---  
123 Sonaben 

Patanwadia 
21.4.02  ---do---  

124 Gitaben 
Kshirsagar 

21.4.02  ---do--- Witness 
No. 54, 
13.6.03 

125 Kanaiyalal 
Gupta 

21.4.02  ---do---  

126 Lakhiben Tadvi 21.4.02  ---do---  
127 Kamalaben Bhil 21.4.02  ---do---  
128 Mohanbhai Bhil 21.4.02  ---do---  
129 Labhiben Tadvi 21.4.02  ---do---. Went with Yasin 

in the morning outside 
Vadodara. 

 

130 Minaben 
Thakor 

21.4.02  ---do---. Went to 
Champakbhai’s house and 
stayed the night there.  

 

131 Sukhrambhai 
Rathwa 

21.4.02  ---do---  

132 Subhashchandra 
Saroj 

21.4.02  ---do---  

133 Ramlakhan 
Kevat 

21.4.02  ---do---  

134 Ghanshyambhai 
Bind 

21.4.02  ---do---  

135 Laltiben Bind 21.4.02  ---do---  
136 Ramapati Bind 21.4.02  ---do---  
137 Sureshbhai 

Bind 
21.4.02  ---do---  

138 Ranjit Chaudhri 22.4.02  On 2.3.02 Kamlesh 
Tadvi,his brother Tulsi 
and Painter came to my 
house in the afternoon 
and confessed that they 
were involved in the 
Bakery burning.  

Witness 
No. 38,  
9.6.03 

139 Savitaben 
Rathod 

24.4.02  ---do---  

140 Somabhai 24.4.02  ---do---  



Marwadi 
141 Kantibhai Tadvi 24.4.02  ---do---  
142 Ghanshyambhai 

Rawal 
24.4.02  ---do---  

143 Bharatbhai 
Nayak 

24.4.02  ---do---  

144 Indukalaben 
Marathi 

24.4.02  ---do---  

145 Kamalben 
Dagbajerao 

24.4.02  ---do---  

146 Sushilaben 
Tadvi 

24.4.02  ---do---  

147 Maheshbhai 
Tadvi 

24.4.02  ---do---  

148 Maniben Baria 24.4.02  ---do---  
149 Ratilal Tadvi 24.4.02  ---do---  
150 Kamalaben 

Thakor 
24.4.02  ---do---  

151 Suryaben 
Rawal 

24.4.02  ---do---  

152 Ramilaben 
Rathwa 

24.4.02  ---do---  

153 Kalubhai Baria 24.4.02  ---do---  
154 Jasiben Tadwi 24.4.02  ---do---  
155 Yevatbhai Baria 24.4.02  ---do---  
156 Rajnikant 

Rajput 
24.4.02  ---do--- Witness 

No. 56, 
13.6.03 

157 Jivanbhai Tadvi 24.4.02  ---do---  
158 Kasaniben 

Vasava 
24.4.02  ---do---  

159 Khemchand 
Rajdev 

24.4.02  ---do---  

160 Narmadaben 
Vasava 

24.4.02  ---do---  

161 Daiben Od 24.4.02  ---do---  
162 Niruben 

Thakore 
24.4.02  ---do---  

163 Bharat Tadvi 8.5.02  1. Resident of 
Hanuman Tekri 

2. People from 
Hanuman Tekri 
were also 
involved. 

3. The following 14 
persons were in 
the mob:  

• Jitu 
Chauhan 

Witness 
No. 4, 
9.5.03 



(Dagger) 
• Sanjay 

Thakkar 
(sword) 

• Kamlesh 
Tadvi 
(stick) 

• Tulsi 
Tadvi 

• Sailesh 
Tadvi 

• Yogesh 
Painter 

• Harshad 
alias 
Munno 
(sword) 

• Jayanti’s 
son Rinku 
(dagger) 

• Jayanti’s 
nephew 
Mafat 
(sword) 

• Harish 
Gosai 

• Pankaj 
Gosai 

• Yaasin 
• Jitu 

Chauhan’s 
friend Lalo 

• Ravi 
Marathi 

4. Sanjay and 
Kamlesh, Sailesh 
and Tulsi Tadvi 
were throwing 
burning things at 
the Bakery  

5. All of them played 
leading role in the 
attack 

6. In the morning I 
had seen all these 
people in the mob 
except Yaasin 

164 Ganpatbhai 
Vanzara 

8.5.02    



165 Pratapbhai 
Vanzara 

8.5.02  ---do--- (as Niruben 
Thakore). Shankar 
Rathodia must have given 
my name because of past 
enmity.  

Witness 
No. 57,  
13.6.03 

166 Haresh 
Vanjhara 

8.5.02 Eye 1. On 1.3.02 at 8.30- 
9.00 P.M. crowd 
from Gajarwadi 
went to Hanuman 
Tekri shouting 
maro, kaapo. 

2. At 1.00 P.M. Best 
bakery was burnt 
and I could see it 
from my house.  

3. The following 
came to my house 
and told me to join 
them in the riots 
but I said no.: 

• Sardar 
Mohan 
Vanjara 
(with a 
sword) 

• Narayan 
Vanjara 

• Amarsingh 
Vanjara 

• Kalpesh 
Bhaiyo 

• Balvant 
Vanjaro  

• Purshottam 
Vanjaro 

• Rathod 
4. I was hurt with 

sword and when I 
shouted they ran 
off 

5. But I do not know 
whether they went 
towards Hanuman 
Tekri 

6. Neither I nor 
Pratap Vanjaro 
went there 

7. Our names have 
been falsely given. 

Witness 
No. 58, 
13.6.03 

167 Fakirabhai Patil 15.5.02 A.S.I. Muddamal handed  



D.C.B.Police 
station 

over to him for further 
investigation 

168 Gajaraben 
Bhailalbhai 
Patanwadia 

17.5.02  1. At 8.30 P.m. 
crowds came but I 
went inside my 
house.  

2. I do not know who 
was in the mob 

 

169 Rajendrasing 
Parmar 

17.5.02  1. Saw crowds 
shouting 

2. Did not recognize 
anyone 

 

170 Babuben 
Ramsingh 
Parmar 

17.5.02  1. Could hear and 
see things from a 
distance.  

2. Does not know 
who was involved. 

 

 

171 Balvantbhai 
Rajput 

17.5.02  Same as above  

172 Hasmukhbhai 
Parmar 

17.5.02  ---do---  

173 Arjunbhai 
Rathod 

17.5.02  ---do---  

174 Ambaben 
Rathoddiya 

17.5.02  ---do---  

175 Bhikhiben 
Rathod 

17.5.02  ---do---  

176 Gopalbhai 
Rathodiya 

17.5.02  ---do---  

177 Parshottambhai 
Takal 

17.5.02  ---do---  

178 Udesingh 
Padiar 

17.5.02  Was not there at the time 
of arson. 

 

179 Rameshbhai 
Dadhyabhai 

17.5.02  Same as Takal  

180 Harshadbhai 
Panchal 

17.5.02  ---do---  

181 Sushilaben 
Kubere 

17.5.02  ---do---  

182 Naginbhai 
Baria 

17.5.02  ---do---  

183 Kusumben 
Rafik Mansuri 

17.5.02  ---do---  

184 Kamalaben 
Patil 

17.5.02  ---do---  

185 Shanabhai Patel 17.5.02  ---do---  
186 Ratansingh 

Rajput 
17.5.02  ---do---  



187 Rajesh Jayswal 17.5.02  ---do---  
188 Vinodbhai 

Kadam 
17.5.02  ---do---  

189 Tribhovandas 
Gohil 

17.5.02  --do--  

190 Manharbhai 
Thakkar 

17.5.02  --do--  

191 Varshaben 
Ahire 

17.5.02  ---do---  

192 Anitaben 
Kadam 

17.5.02  ---do---  

193 Urmilaben 
Vasava 

17.5.02  ---do---  

194 Sumitraben 
Darji 

17.5.02  ---do---  

195 Lataben Chete 17.5.02  ---do---  
196 Chandrikaben 

Pachipar 
17.5.02  ---do---  

197 Ramilaben 
Baria 

17.5.02  ---do---  

198 Mukeshbhai 
Baria 

17.5.02  ---do---  

199 Punam Rathod 18.5.02  1. Resident of 
Hanuman Tekri 

2. Sanjay Thakkar 
was part of the 
mob 

Witness 
No. 31, 
9.6.03 

200 Arvind Rana 
Rafique Malek 

19.5.02 --do-- Body Panchnama of 
Suresh alias Lalo Vasava 

 

201 
 
201 
A 

Avdhoot 
Nagarkar 
Abdulsalim 
Mansuri 

22.5.02 --do-- Weapon Panchnama of 
Ravi Chauhan 

 
 
Witness 
No. 20, 
7.6.03 

202 Maltiben 
Chauhan 

22.5.02  Ansuyanagar Hanuman 
Tekri. Her son Ravi 
arrested. Same as 
Avdhoot. 

Witness 
No. 39, 
9.6.03 

203 Maganbhai 
Palodara 

27.5.02    

204 Imtiaz Pathan 28.5.02  Had gone off to 
Ahmedabad. Suffered 
losses to property 

Witness 
No. 44, 
10.6.03 

205 Ramilaben 
Chandubhai 

2.6.02  Stays at Jivraj Nagar. Had 
seen a large mob 
gathering there on 1.3.02. 
Had heard that the same 
mob had attacked Best 
Bakery. 

 



206 Champaben 
Rathwa 

2.6.02  --same as above--  

207 Jashodaben 
Thakore 

2.6.02  ---do---  

208 Haribhai 
Patlawada 

2.6.02  Stays at Shivrajnagar. 
Otherwise same as above.  

 

209 Savitaben Gurji 
Rathwa 

2.6.02  Shivnagar, Gajarwadi 
Road.—do-- 

 

210 Chetnaben 
Rathwa 

2.6.02  ---do---  

211 Ramilaben 
Rathwa 

2.6.02  ---do---  

212 Jayantibhai 
Rathwa 

2.6.02  ---do---  

213 Savitaben 
Rathwa 

2.6.02  ---do---  

214 Champaben 
Rathwa 

2.6.02  ---do---  

215 Prakashbhai 
Pancholi 

2.6.02  ---do--- Witness 
No. 60, 
13.6.03 

216 Shardaben 
Rathwa 

2.6.02  ---do---  

217 Lilavatiben 
Bhuvir 

2.6.02  ---do---  

218 Hemantbhai 
Pancholi 

2.6.02  ---do---  

219 Kamleshkumar 
Bind 

2.6.02  ---do---  

220 Guddiben Bania 2.6.02  ---do---  
221 Binita 

Upadhyaya 
2.6.02  ---do---  

222 Ajay Gupta 2.6.02  ---do--- Witness 
No. 59, 
13.6.03 

223 Jaggubhai 
Daima 

2.6.02  Stays at Ganesh Nagar. 
On 1.3.02 a crowd 
chanting Jaishriram came 
from Shivnagar and 
Gajarawadi and 
proceeded towards 
Hanuman Tekri. Do not 
know who the people 
were. 

Witness 
No. 61, 
13.6.03 

224 Kailasben 
Jadhav 

2.6.02  --do--  

225 Sharda Vanzara 2.6.02  --do--  
226 Miraben 

Vanzara 
2.6.02  --do--  



227 Jayshreeben 
Rathod 

2.6.02  ---do---  

228 Surekhaben 
Menekar 

2.6.02  ---do---  

229 Lilaben Paswal 2.6.02  ---do---  
230 Geetaben 

Parewa 
2.6.02  ---do--  

231 Rajesh Rajbar 2.6.02  ---do---  
232 Khimjibhai 

Marwadi 
2.6.02  ---do---  

233 Jagdishbhai 
Khechi 

2.6.02  ---do---  

234 Kalyanbhai 
Marwadi 

2.6.02  ---do---  

235 Bhikhabhai 
Gohil 

2.6.02  ---do---  

236 Vajesingh 
Solanki 

2.6.02  ---d---- Except the mob of 
150- 200. 

 

237  
Shahjahan 
Sheikh Maniar 

4.6.02  Her husband’s sister is 
Zaheera’s mother. Her 
husband was Kauser who 
died in the incident. She 
was in the village when 
the  incident happened.  

 

238 Ashraf Harun 
Sheikh 

4.6.02  1. Staying next to 
Best. 

2. On 1.3.2002 he 
had gone to toilet 
and when he came 
back he saw the 
mob. 

3. He ran away and 
went to Shraddha 
Bakery where my 
brother Aslam was 
also there.  

4. Lal Mohd.’s wife 
and children went 
to Ravjibhai’s 
house 

5. In the morning me 
and my brother 
went to 
Dinubhai’s 
bakery.  

 

Witness 
No. 47, 
10.6.03 

239 Aslam Harun 
Sheikh 

4.6.02  1. We stayed at 
Shraddha bakery 
with Lal Mohd. 

2. Lal Mohd.’s wife 

 



and children 
stayed at 
Raojibhai’s place. 

240 Intezar Ahmed 
Sheikh 

4.6.02  Hid in Liaquatbhai’s 
house and thereafter 
ran away and hid 
himself. 

 

241 Bharat Thakkar 4.6.02  1. He is the brother 
of Sanjay Thakkar 

2. On 1.3.02 my 
family including 
my brother Sanjay 
went at 6.00 P.M. 
to my uncle 
Harshadbhai’s 
place.  

3. At about 9.oo 
P.M. my younger 
brother Sanjay 
went to our house 
at Ansuya Nagar 
and he phoned me 
on the mobile and 
told me that huts 
were being burnt. 

4. At 9.30 P.M. all of 
us returned home. 

5. After that during 
the whole night 
Sanjay, Jeetu, 
Ravi, Lalo and 
Harshad alias 
Munna were going 
towards Best 
Bakery and telling 
us what was 
happening.  

6. In the morning 
Rajaram Chauhan, 
Veeru, etc. were 
with me outside. 
From my mobile I 
phoned up Bhattu. 

7. Bills of his mobile 
phone handed 
over to the police 

Witness 
No. 55, 
13.6.03 

243 Ishwarbhai 
Suthar 

12.6.02 Fireman Went to Best Bakery on 
2.3.02 

 

244 Kiritbhai Patel 12.6.02 Fireman --do--  
245 Dayaram Pal 12.6.02 Fireman --do--  



246 Jumman 
Maniyar 

12.6.02  Ex employee of Best. 
Was a friend of Prakash- 
an employee of Best who 
informed his parents 
about the death. 

 

247 Virsingh 
Chandusingh 
Zala 

13.6.02  1. Stays at Hanuman 
Tekri 

2. Came home only 
at 11.00 P.M. on 
1.3.02 

3. In the morning at 
about 8.00 A.M. I 
got up and I feared 
they would kill the 
people so after 
some time I went 
closer to the 
Bakery and met 
Bharat Thakkar 
and Rajaram 
Chauhan 

4. In the mob I saw 
Sanjay  Thakkar, 
Ravi, Jitu 
Chauhan, Lalo, 
Sarpanch’s son 
Munno, etc/  

5. Bharat Thakkar 
talked on mobile 
to Bhattu 
Srivatsav and after 
sometime the 
police came 

Witness 
No. 2, 
9.5.03 

248 Rajesh Shahu 14.6.02  Nothing significant  
 



 
 
 
WITNESSES WHO SHOULD HAVE BEEN CALLED 
 
1.  Zaheera 

Sheikh 
 2.3.02 
 

Eye 1. At about 9.00 
P.M.  

2. Crowd of about 
1000-1500 from 
Ganesh nagar 
slum 

3. Uncle went down 
to explain but to 
no avail so he 
came back 

4. Our house was 
attacked and burnt 
and so was the 
next door 
neighbour’s house 

5. People in the 
room below burnt 
alive 

6. In the morning 
when we came 
down they tied the 
hands, etc. of my 
brother and others 
were tied  and we 
women were 
dragged towards 
the forest. 

7. Police came and 
we got saved. 

8. She named the 
people who died 
and who were 
injured.  

9. She named the 
following: 

IX. Jayanti 
Chaiwala 

X. His nephew 
Munno 

XI. Pratap 
XII. Jaynati’s son 

XIII. Thakkar who 
is an activist 
of the slum 

XIV. Mafatia’s 

17.5.03 
Hostile 



friend Kiran 
XV. Mafatia’s 

friend Lalo 
XVI. Painter 

 
10. She says that she can 
identify the others 

  ---do--- 4.3.02 Eye 1. Agreed that the 
complaint dated 
2.3.02 is correct 

2. I had said in my 
complaint dated 
2.3.02 that my 
sister in law 
Yasmin had gone 
to her parental 
place but she had 
returned  

3. Rs. 1 lakh in the 
house got burnt 

 

 ---do--- 9.3.02 -do- 2. Clarifies the 
names and 
relations of certain 
deceased persons 

 

 

1C ---do--- 1.4.02 -do- 3. The writer of the 
complaint dated 
2.3.02 made a 
mistake when it 
was stated that 
social activist 
Thakkar was 
involved. In fact 
he died some time 
back and his two 
sons Sanjay and 
Santosh alias 
Bharat were 
involved. 

4. I do not know 
Kiran and Lala 
whom I named as 
Mafat’s friends. 
Because Mafat 
was shouting their 
names I gave their 
names 

 

2.  Raheeskhan 
Amin 
Mohammed 

2.3.02 Eye witness 1. 9.00 P.M. a mob 
of about 10-15 
persons came and 

Not 
examined 



Pathan threw stones and 
burnt bakery 

2. When police came 
they sed to run 
away 

3. At about 10.00 
A.M. a mob of 
about 500 came 
and said come 
down we wont do 
anything 

4. Does not say 
weather he knew 
any body 

 --do-- 4.3.02 --do-- 4. At 9.00 P.M. a 
mob of about 
1000-1200 came 

5. Jaynati Chaiwala, 
Social worker 
Thakkar, Painter, 
etc. were there.  

6. I can identify 
others by site.  

 

 

 
8 

Kanchanbhai 
Mali 

3.3.02  1. Resident of 
Hanuman Tekri 

2. Witnesses the 
killings 

3.  Does not say 
weather he 
identified any 
body or not. 

4. Mob of 1000-1200 

Witness 
No. 28, 
9.6.03 

9. 
 

Premalbhai 
Bhatt 

3.3.02  --do--  

10 Jyotsnaben 
Bhatt 

3.3.02  --do-- Witness 
No. 29, 
9.6.03 

11 Nafitullah 
Sheikh 

4.3.02 Eye witness 1. Zaheera’s elder 
brother 

2. 1000 to 1200 
persons 

3. Thakkar, Jayanti, 
Munno, Pratap, 
Jayanti’s son and 
Mahesh’s friend 
Kiran, Lalo, 
Painter, Jitu 

4. Others I can 
identify by site. 

9.5.03 



5. My wife Yasmin 
injured  

6. He himself 
suffered sword 
injuries 

 --do-- 10.3.02 --do-- 1. Sanjay and 
Santosh Thakkar 
were involved 

2. Harish, Pankaj, 
Shanabhai, Raju, 
Mahinder alias 
Langda 

3. Sanjay and 
Santosh also 
involved in the 
morning’s episode 

 

 --do-- 1.4.02 --do-- 1. Loot carried out 
by Yasin, Dinesh, 
Jagdish 

2. Arms were borne 
by the various 
people identified  

3. Raju Baria, 
Haresh and Pankaj 
were also there.  

4. Kiran and Lala 
identified by me I 
do not know  but 
Mafat was 
shouting their 
names 

 

12 Nasibullah 
Sheikh 

1.4.02 -do- 1. Zaheera’s younger 
brother 

2. mob of 1000-1200 
3. Social worker 

Thakkar, Jayanti 
Chaiwala, 
Mahesh, Munno, 
Pratap and 
Jayanti’s son 
Kiran and Lalo, 
Painter, Jitu. 

4. I can identify 
others by site. 

 

17.5.03 

13 Tufel Sheikh 4.3.02 --do-- 1. Employee of Best 
Bakery and 
staying there. 

2.  Jayanti Chaiwala, 
Social worker 

 



Thakkar, Painter, 
Jayanti’s nephew 
and others 

3. I can identify the 
otheres 

14 Sahirunnissa 
Sheikh 

4.3.02 --do-- 1. mother of Zaheera 
2. Jayanti Chaiwala, 

Social worker 
Thakkar, Painter, 
Jayanti’s nephew. 
Kiran, Lalo, Jitu 
and others 

3. I can identify the 
others 

Witness 
No. 7  
17.5.03 

 --do-- 10.3.02 --do-- 1. Identified Prakash’s 
dead body. 

 

 --do 12.3.02 --do-- 1. Yaasin was 
involved in theft as 
well as throwing 
stones and petrol 

 

15 Sahirabanu 
Sheikh 

4.3.02 --do-- 1. Elder sister of 
Zaheera 

2. Jayanti Chaiwala, 
Social worker 
Thakkar, Painter, 
Jayanti’s nephew. 
Kiran, Lalo, Jitu 
and others 

3. I can identify the 
others 

Witness 
No. 1  
9.5.03 

 --do-- 12.3.02 --do-- 1. Yaasin was 
involved in theft as 
well as throwing 
stones and petrol 

 

16 Yasminbanu 
Sheikh 

4.3.02 --do-- 1. sister in law of 
Zaheera 

2. Social worker 
Thakkar, Jayanti, 
Painter 

3. I can identify the 
others 

 

 

21 Shehzaadkhan 
Pathan 

6.3.02 Eye witness 1. Employee of Best 
Bakery and stays 
there. 

2. mob of 1000-1200 
3. Social worker 

Thakkar, Painter, 
Jayanti Chaiwala 
and his nephew 

Dropped 
on 
account 
of alleged 
mental 
illness 



4. I can identify 
others by site.  

22 Sailun 
Hasankhan 
Pathan 

6.3.02 Eye witness 1. Employee of Best 
Bakery and stays 
there 

2. mob of 1000-1200 
3. Social worker 

Thakkar, Jayanti 
Chaiwala and his 
nephew 

4. I can identify 
others by site. 

 

25 Lal Mohd. 
Khudabaksh 

9.3.02  1. Godown burnt Witness 
No. 15 
27.5.03 

 ---do--- 16.6.02  1. At 12.00 Midnight 
on 1.3.02 when I 
and my wife were 
trying to go away 
and passed 
Ravjibhai’s house, 
at that time his son 
Munna asked me 
to hid in his 
house.  

2. Aslam and Ashraf 
also stayed there 
during the night 

3. At about 5.30 
A.M. we left the 
place 

4. Bhattu phoned me 
up after 15 days 
asking for address 
of the survivors of 
Best Bakery and 
asking me to tell 
them no innocent 
person should be 
implicated and I 
informed Zaheera 
about this. 

 

34 P.P.Patel 24.3.02 Dy. Police 
Commissioner 

1. Reached the 
Bakery 10 minutes 
after the 1st van. 

2. Zaheera told me 
that 1000-1200 
mob 

3. Jayanti Chaiwala, 
Jayanti’s son, 

Witness 
No.71 
20.6.03 



Munno, Pratap, 
Mahesh Jeetu, 
Painter, Kiran and 
Lalo 

36 
36 
A 

Dipak Sharma 
Paresh 
Brahmbhatt  

27.3.02 Panch Body Panchnama of 5 
Accused 

Witness 
No.69 
17.6.03 

37 Chandrakant 
Bhattu 

28.3.02  I received a phone at 
about 10.30 P.M. from 
Rajaram Chauhan and I 
phoned up Inspector 
Baria from Pani Gate 
Police Station told them 
to send police. 

 

 --do-- 17.4.02  Giving details of the 
Mobile phone no. of 
Rajaram Chauhan 

 

38 Bhimsingh 
Annam 

29.3.02 Head 
Constable 

1. We received 
message from 
Police Control 
room at 8.35 p.m. 
about stone 
throwing at 
Hanuman tekri 

2. There was fire set 
to slums which we 
intimated to the 
fire brigade 

3. When we reached 
Hanuman tekri we 
did not see any 
mobs. 

4. Thereafter we 
went to 
Pratapnagar 
bridge which had 
fire. 

 

 ---do--- 16.4.02 --do-- 1. When on 1.3.02 
we went to 
Hanuman tekri 
mobs were 
standing there. 

2. We announced on 
loud speaker about 
the curfew and the 
mob disbursed. 

3. At that time there 
was no fire on 
Best bakery. 

4. The street lights 

 



were off. 
5. Because the 

channel was 
jammed some of 
the messages have 
not been recorded 
in the log books as 
well as in the 
control room. 

39 Bhupendra 
Chimanlal 

29.3.02 Head 
Constable 

Same as the 29th 
statement of  
Bhimsingh 

Witness 
No. 52, 
11.6.03 

40 
40A 

Habibbhai 
Arab 
Bhupen Rana 

1.4.02 Panch Body Panchnama of 7 
accused 

Witness 
No.67 
16.6.03 

41 
 
42 

Abdulrehman 
Kadiwala 
Sandipbhai 
Patel 

3.4.02 --do-- Weapon Panchnama for 
Jayantibhai Gohil, 
Ramesh Gohil 

Witness 
No. 22, 
7.6.03 
Witness 
No. 23, 
7.6.03 

43 
 
44 

Mohammed 
Mansuri 
Jagdishbhai 
Desai 

3.4.02 --do-- Weapon Panchnama of 
Mafat Gohil 

Witness 
No. 62, 
16.6.03 
Witness 
No. 32, 
9.6.03 

45 Nanduben 
Gohil 

3.4.02  Mafat Gohil’s grand 
mother. Same as above.  

Witness 
No. 35, 
9.6.03 

46 
47 

Kamlesh Darji 
Mohd. Iqbal 
Vora 

4.4.02 --do-- Weapon Panchnama of 
Harshad Solanki and 
Pratapsingh Chauhan 

Witness 
No. 27, 
7.6.03 
Witness 
No. 36, 
9.6.03 

48 
 
49 

Chandbhai 
Sopariwala 
Devendrasingh 
Thakore 

4.4.02 --do-- Weapon Panchnama of 
Sanjay Thakkar, 
Bahadursingh Chauhan 

Witness 
No. 19, 
7.6.03 
 
Witness 
No. 25, 
7.6.03 

50 
 

Kamalaben 
Solanki 

4.4.02  Harshad alias Munna’s 
mother. Same as Kamlesh 
Darji 

 

61 Bhikhiben 
Yasinbhai 
Khokhar 

17.4.02  1. Wife of Yasin- 
accused 

2. In the mob Sailesh 
Tadvi, Tulsi Tadvi 

Witness 
No. 30, 
9.6.03 



and Kamlesh 
Tadvi were there. 
Lot of other 
people from 
Hanuman Tekri 
were in the mob.  

3. I heard that 
Sailesh Tadvi 
received a sword 
wound 

4. My husband left 
the truck near 
Rajubhai’s house 

5. In early morning 
we went to 
Rajubhai’s house 

6. Rajubhai, 
Jivanbhai and 
Manubhai also 
came with us in 
the truck 

62 Rajaram 
Chauhan 

17.4.02  1. Resident of 
Hanuman Tekri 

2. At night police 
came told that 
curfew was there 
and people 
disbursed 

3. In the morning I 
talked to Bhattu 
on Bhrat 
Thakkar’s mobile 

 

63 
64 

Salimbhai 
Vora 
Razaq Vira 

17.4.02 Panch Body Panchnama of 2 
accused 

Witness 
No. 65 
16.6.03 

65 
66 

Rajesh Shana 
Babumiyan 
Arab 

17.4.02 --do-- Body Panchnama of 1 
accused 

 

70 
71 

Salimbhai 
Patni 
Sureshbhai 
Pachiyar 

19.4.02 --do-- Weapon Panchnama of 
Kamlesh Tadvi 

 

72 Shankarbhai 
Rathod 

20.4.02  I saw Hario Vanzaro and 
Pratap Vanzaro coming 
with lathis from the Best 
Bakery area at about 
11.30 P.M. on 1.3.02. 
Even Kamlesh Tadvi 
came and looked as if he 
had participated in the 

Witness 
No. 40, 
9.6.03 



rioting.  
90 Lakhiben 21.4.02  ---do--- 

Jitu Potli brought the 
crowd and he was leading 
the crowd. 

 

108 Kamlaben 
Murjarni 

21.4.02  Resident of Hanuman 
Tekri. Attack on Bakery. 
She was in the house. 
Mob came from 
Gajarwadi and 
Ganeshnagar. My 
children and husband did 
not take part. I feel mob 
consisted of outsiders. 

Witness 
No. 37, 
9.6.03 

138 Ranjit 
Chaudhri 

22.4.02  On 2.3.02 Kamlesh 
Tadvi,his brother Tulsi 
and Painter came to my 
house in the afternoon 
and confessed that they 
were involved in the 
Bakery burning.  

Witness 
No. 38,  
9.6.03 

163 Bharat Tadvi 8.5.02  1. Resident of 
Hanuman Tekri 

2. People from 
Hanuman Tekri 
were also 
involved. 

3. The following 14 
persons were in 
the mob:  

a. Jitu 
Chauhan 
(Dagger) 

b. Sanjay 
Thakkar 
(sword) 

c. Kamlesh 
Tadvi 
(stick) 

d. Tulsi 
Tadvi 

e. Sailesh 
Tadvi 

f. Yogesh 
Painter 

g. Harshad 
alias 
Munno 
(sword) 

h. Jayanti’s 

Witness 
No. 4, 
9.5.03 



son Rinku 
(dagger) 

i. Jayanti’s 
nephew 
Mafat 
(sword) 

j. Harish 
Gosai 

k. Pankaj 
Gosai 

l. Yaasin 
m. Jitu 

Chauhan’s 
friend Lalo 

n. Ravi 
Marathi 

1. Sanjay and 
Kamlesh, Sailesh 
and Tulsi Tadvi 
were throwing 
burning things at 
the Bakery  

2. All of them played 
leading role in the 
attack 

3. In the morning I 
had seen all these 
people in the mob 
except Yaasin 

166 Haresh 
Vanjhara 

8.5.02 Eye 1. On 1.3.02 at 8.30- 
9.00 P.M. crowd 
from Gajarwadi 
went to Hanuman 
Tekri shouting 
maro, kaapo. 

2. At 1.00 P.M. Best 
bakery was burnt 
and I could see it 
from my house.  

3. The following 
came to my house 
and told me to join 
them in the riots 
but I said no.: 

a. Sardar 
Mohan 
Vanjara 
(with a 
sword) 

b. Narayan 

Witness 
No. 58, 
13.6.03 



Vanjara 
c. Amarsingh 

Vanjara 
d. Kalpesh 

Bhaiyo 
e. Balvant 

Vanjaro  
f. Purshottam 

Vanjaro 
g. Rathod 

4. I was hurt with 
sword and when I 
shouted they ran 
off 

5. But I do not know 
whether they went 
towards Hanuman 
Tekri 

6. Neither I nor 
Pratap Vanjaro 
went there 

7. Our names have 
been falsely given. 

199 Punam Rathod 18.5.02  1. Resident of 
Hanuman Tekri 

2. Sanjay Thakkar 
was part of the 
mob 

Witness 
No. 31, 
9.6.03 

201 
 
201 
A 

Avdhoot 
Nagarkar 
Abdulsalim 
Mansuri 

22.5.02 --do-- Weapon Panchnama of 
Ravi Chauhan 

 
 
Witness 
No. 20, 
7.6.03 

202 Maltiben 
Chauhan 

22.5.02  Ansuyanagar Hanuman 
Tekri. Her son Ravi 
arrested. Same as 
Avdhoot. 

Witness 
No. 39, 
9.6.03 

238 Ashraf Harun 
Sheikh 

4.6.02  1. Staying next to 
Best. 

2. On 1.3.2002 he 
had gone to toilet 
and when he came 
back he saw the 
mob. 

3. He ran away and 
went to Shraddha 
Bakery where my 
brother Aslam was 
also there.  

4. Lal Mohd.’s wife 

Witness 
No. 47, 
10.6.03 



and children went 
to Ravjibhai’s 
house 

5. In the morning me 
and my brother 
went to 
Dinubhai’s 
bakery.  

 
239 Aslam Harun 

Sheikh 
4.6.02  1. We stayed at 

Shraddha bakery 
with Lal Mohd. 

2. Lal Mohd.’s wife 
and children 
stayed at 
Raojibhai’s place. 

 

240 Intezar Ahmed 
Sheikh 

4.6.02  Hid in Liaquatbhai’s 
house and thereafter 
ran away and hid 
himself. 

 

241242 Bharat Thakkar 4.6.02  1. He is the brother 
of Sanjay Thakkar 

2. On 1.3.02 my 
family including 
my brother Sanjay 
went at 6.00 P.M. 
to my uncle 
Harshadbhai’s 
place.  

3. At about 9.oo 
P.M. my younger 
brother Sanjay 
went to our house 
at Ansuya Nagar 
and he phoned me 
on the mobile and 
told me that huts 
were being burnt. 

4. At 9.30 P.M. all of 
us returned home. 

5. After that during 
the whole night 
Sanjay, Jeetu, 
Ravi, Lalo and 
Harshad alias 
Munna were going 
towards Best 
Bakery and telling 
us what was 
happening.  

Witness 
No. 55, 
13.6.03 



6. In the morning 
Rajaram Chauhan, 
Veeru, etc. were 
with me outside. 
From my mobile I 
phoned up Bhattu. 

7. Bills of his mobile 
phone handed 
over to the police 

247 Virsingh 
Chandusingh 
Zala 

13.6.02  10. Stays at Hanuman 
Tekri 

11. Came home only 
at 11.00 P.M. on 
1.3.02 

12. In the morning at 
about 8.00 A.M. I 
got up and I feared 
they would kill the 
people so after 
some time I went 
closer to the 
Bakery and met 
Bharat Thakkar 
and Rajaram 
Chauhan 

13. In the mob I saw 
Sanjay  Thakkar, 
Ravi, Jitu 
Chauhan, Lalo, 
Sarpanch’s son 
Munno, etc/  

14. Bharat Thakkar 
talked on mobile 
to Bhattu 
Srivatsav and after 
sometime the 
police came 

Witness 
No. 2, 
9.5.03 

 


